

No. 63028

Certificate of registration

The Secretary-General of the United Nations

hereby certifies that the following international agreement has been registered with the Secretariat, in accordance with Article 102 of the Charter of the United Nations:

No. 50397. **Germany and Austria**

Treaty between the Federal Republic of Germany and the Republic of Austria on the course of the common state frontier in Section III of the frontier sector "Scheibelberg-Bodensee" as well as in one part of the frontier sector "Dreieckmark-Dandlbachmündung" and the frontier sector "Saalach-Scheibelberg" (with exchange of letters). Vienna, 3 April 1989

Registration with the Secretariat of the United Nations:
Germany, 2 January 2013

Done at New York on 18 April 2013

For the Secretary-General



Certificat d'enregistrement

Le Secrétaire général de l'Organisation des Nations Unies

certifie par la présente que l'accord international indiqué ci-après a été enregistré au Secrétariat, conformément à l'Article 102 de la Charte des Nations Unies :

No. 50397. **Allemagne et Autriche**

Traité entre la République fédérale d'Allemagne et la République d'Autriche relatif au tracé de la frontière d'État commune dans la Section III du secteur frontière "Scheibelberg- Bodensee" ainsi que dans une partie du secteur frontière "Dreieckmark-Dandlbachmündung" et du secteur frontière "Saalach-Scheibelberg" (avec échange de lettres). Vienne, 3 avril 1989

Enregistrement auprès du Secrétariat des Nations Unies :
Allemagne, 2 janvier 2013

Fait à New York le 18 avril 2013

Pour le Secrétaire général